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Today, no one is, nor can be, an expert in everything. In every challenge, it is easy to
feel that you don't know enough to keep up with the accelerating pace of change
inside our organisations, let alone the world outside. Start with the assumption that
somebody somewhere has already done what you are trying to do. How can you find
out whom, and learn from them? "Learning to Fly" shows exactly how to put
knowledge management theory into practice, sharing the tools used and the
experience and insights gained by two leading practitioners. Completely updated for
the second edition, "Learning to Fly" shares the authors' experiences from BP and
other leading knowledge organisations.and incorporates new material on
implementation and best practice, including a CD-ROM with KM tools and exercises.
"Chris Collison and Geoff Parcell show how new ideas and tools are making working
and learning inseparable." Peter Senge.

作者介绍: 

时尚行业从业者，以文字谋生，关注内心，与父母斗争多年，希望内心能长出那个真正
的自己，而不是父母或者别的人所希望的样子。
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标签

学习飞跃：来自世界著名知识公司的实用经验

评论
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书评

某上校周六早八点接到部队电话，提醒他有地区刚刚刮了龙卷风。命令是：为受袭群众
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提供任何必需帮助，由于某些政治原因，不要让事情变得更糟。此命令战略目标明确，
军事为政治服务。
此上校从未指挥过民众参加的行动，但在激烈战斗中在前线总是给出正确指令。做为部
队指挥官训...  

-----------------------------
你知道老鹰是如何鼓励它的孩子飞离鸟巢的吗？小鹰们都挤在高高悬崖上的鸟窝里。山
下的雾散开后，他们可以看得更远。父母哺育了他们，为它们遮风避雨，保护它们不成
为别的动物的猎物。现在是它们自己学习飞翔的时候了。它们不可能再沿着悬崖到低一
点的地方练习飞行了。妈妈...  
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